
 
   

  

Referat af Nyborg Roklubs bestyrelsesmøde 8. marts 2023 kl. 18.00 

 

Til Stede: 

Brian Sørensen BS Indendørstræning – Instruktørudvalg 

Birgitte Riis BR 65+ udvalg 

Claus Lerche CL Materiale- og husudvalg - tur/motionsudvalg 

Finn Poulsen FP Kajakudvalg 

Lene Kolster LK trivselsudvalg - ronetværkfyn 

Susan Jensen SJ Foundraiserudvalg                                                          

Susanne Henriksen SH Svømmeudvalg 

 

Vedhæftet:  

 

Invitation til 11.4. OUTDOOR FITNESS.pdf 

 

Indhold:                                                                                                                                        

Ansvarlig/fremlægger 

 

    

Pkt. Tekst Hvem 
1 Farvel til Susanne  BS 
2 Generalforsamlingen 2023 BS 
3 Standerhejsning 25. marts kl 10? BS 
4 Køb af C2x BS 
5 Nyborg Harbour Race BS 
6 Outdoor Fitness tur – hvem vil med? BS 
7 Ro sæsonen møde med instruktører BS 
8 Bordet rundt og næste møde april? ALLE 
   
   
   
   
   

 

 

 

 

 

 

Punkt 1. Farvel til Susanne  

 

Sagsfremstilling:  

Vi siger farvel til Susanne efter 6 år i bestyrelsen 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Farvel 

 

 



 
   

Punkt 2. Generalforsamlingen 2023 

 

Sagsfremstilling:  

Vi gennemgår generalforsamlingen kort 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Der er indkommet et forslag til generalforsamlingen om flytning af pult i motionsrum. Bestyrelsen ønsker ikke at 

der stemmes om dette, men af vi kigger på hvad der kan gøres. 

 

 

Punkt 3. Standerhejsning 25. marts kl 10? 

 

Sagsfremstilling:  

Vi afholder standerhejsning 25. marts – er alt på plads? 

 

Bestyrelsens beslutning 

Der er morgenmad kl. 9.00 og Brian holder tale kl. 10.00 

 

 

Punkt 4. Køb af C2x 

 

Sagsfremstilling: 

Vi køber ny båd. Kan vi nå at prøve den og kan den blive leveret inden standerhejsning? 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Brian arbejder i, at vi kan prøve den nye bådtype i marts. Båden er bestilt. Der er søgt til en C2x mere. 

 

 

Punkt 5. Nyborg Harbour Race 

 

Sagsfremstilling:  

Nyborg Harbour Race – hvordan skal regattaen foregå og afvikles? 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Nyborg Harbour Race bliver den 3/6-23. Brian skriver ud for at få hjælpere til dagen.  

 

 

Punkt 6. Outdoor Fitness tur – hvem vil med? 

 

Sagsfremstilling:  

N.G.I.F. vil bygge et outdoor fitness område på Stadion i Nyborg. De søger opbakning fra klubberne i byen. Kan 

vi/hvem kan deltage i dette? 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Ingen fra bestyrelsen ønsker at deltage. 

 

 



 
   

Punkt 7. Ro sæsonen møde med instruktører 

 

Sagsfremstilling:  

Vi finder en dato inden 25 marts, for møde med instruktører i Nyborg Roklub. Hvilken dag og hvad skal vi 

præsentere? 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Brian indkalder instruktørerne til møde. Det er besluttet, at vi starter med at tage 4 nye aftenroere ind her i 

foråret. Der vil være korte ture for nye roer om torsdagen fra maj til sæsonafslutning.  

 

Punkt 7. Bordet rundt og næste møde april? 

 

Sagsfremstilling: Vi lytter til udvalg og finder en dato for næste møde. 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

 

Susan: Revisorerne har forespurgt, om der ikke skal være en medunderskriver, når Susan betaler store 

regninger. Det blev besluttet, at der ikke skal være en medunderskriver, men at Lene K. får adgang til at se 

konto også, da hun alligevel gerne vil have, så hun kan se om der går penge ind fra ny medlemmer. 

 

Susan vil frem over konterer udgifter og indtægter fra Trivselsudvalget, så det bliver gennemskueligt, hvor 

mange penge udvalget tjener ind til klubben.  

 

Claus: Der bestilles et skab til rengøringsmidler 

Det blev besluttet, at i stedet for at få ændret på Kulmulens spændholdt, så sætter vi båden til salg. Pris 60.000 

kr. 

 

Birgitte: Intet 

 

Finn: Intet 

 

Susanne: Det ville være dejligt, hvis medlemmerne ved brug af 1. salen husker at tage affald med i container og 

evt. fejer gulvet.  

 

Lene: Der har været trivselsudvalgsmøde og der er nu styr på, hvem der tager kurser og arrangementer det 

næste år.  

Ronetværk Fyn har snart færdig med vandreture. 

Der kommer opslag ud om hjælpere til Royal Run den 29/5 og broløbet den 10/6. 

Der er problemer med det nye Rokort. Lene kæmper videre. 

Lene har opgaven med at pante dåser og flasker og hun vil gerne gøre det bedre. Bestyrelsen forslog, at en 

anden tager opgaven. Ellers må det være en fælles opgave.  

 

Brian: Brian forslog, at klubben sælger dobbeltfireren, da den ikke bruges. Det blev besluttet at sælge den for 

25-30.000 kr. uden årer. 

Dobbeltsculler køres til maler. 

Der har været ro omkring ombygning af 1. salen, måske skal vi kigge på det igen og så samtidig undersøge, om 

det kan lade sig gøre at udvide motionsrummet ud mod p-pladsen.  

 

Referent: Susanne Henriksen  

 


